
Z á p i s n i c a   č. 16/2011 
z rokovania Komisie finančnej, podnikateľskej a správy mestského majetku pri 

Mestskom zastupiteľstve v Rožňave zo dňa 21.11.2011  
 

Prítomní:  Podľa prezenčnej listiny 
 
Priebeh rokovania: 
        Na úvod rokovania FK privítal podpredseda komisie všetkých prítomných.  
PROGRAM: 
 
 
 
 
 

 
 

1. PRENÁJOM  ĽADOVEJ  PLOCHY  NA  ZIMNOM  ŠTADIÓNE  - DOPLNENIE  
Hokejový klub mládeže požiadal o zníženie nájomného za využívanie hokejovej 

plochy v zimnej sezóne 2011/2012. Na základe predloženej dôvodovej správe Technických 
služieb a vyjadrenia p. Grígera Rastislava, štatutára klubu, klub znižuje svoju požiadavku 
z pôvodných 300 hodín  využívania ľadovej plochy na 150 hodín, za ktoré zaplatí 2600 €. 

Finančná komisia odporúča: 
1/ uzatvoriť dodatok k nájomnej zmluve s úhradou vo výške 2600 € na 150 hodín 

využívania ľadovej plochy – ide o cenu za energie.  
2/ rozdiel, ktorý vznikne v nákladoch za udržiavanie ľadovej plochy odporúča vykryť 

v rámci príspevku mesta pre TS, keďže ide o využívanie ľadovej plochy v menej 
atraktívnejších hodinách dňa. 

 
 
 

     podpísaný v.r. 
Ing. Ondrej Bolaček 

                    predseda komisie 
 
 
Zapísala:  Ing. Klára Leskovjanská, FO 
Obdrží:    prednosta MsÚ, ved. odborov, kontrolórka mesta 

 O t v o r e n i e Predkladateľ 
1. Prenájom ľadovej plochy na zimnom štadióne Ing. Ivan Demény  

 Záver  


